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Enkel fråga - praktikplatser 
Behovet av praktikplatser är stort så att vi kan utbilda undersköterskor. 
Behovet kommer med all säkerhet att öka i och med lagändringen där 
undersköterskor som vårdansvarig kontaktperson inom vård och omsorg 
kommer att krävas. 

Med anledning av ovanstående frågar jag utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt följande:  

- Hur många praktikplatser har sektor välfärd för kommunal vuxenutbildning till 
undersköterska? 
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